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Dragi moji,

  

  

 Ne zamerite mi na ovoj familijarnosti, ali posle pet godina zajedničkog rada slobodan sam da
vam se tako obratim. Povremeno je potrebno zastati, pogledati unazad i promisliti kako i kuda
dalje. Nova godina je jedan od takvih trenutaka.
 U prošloj godini naši pacijenti nisu morali gotovo ništa od medicinskog materijala da kupuju. U
drugim ustanovama pacijenti su morali pri dolasku u bolnicu da obezbede sami gotovo sve. U
uslovima potpuno poremećenog tržišta, bilo je jako teško obezbediti neke od osnovnih lekova i
sanitetskog materijala.
 Uspeli smo da prevaziđemo tešku finansijsku situaciju koja je nastala kada nam je sud skinuo
10 miliona dinara na ime presuda u korist lekara za dežurstva koja su možda imali, ili verovatno
nisu, u periodu kada je direktor bio neko od mojih prethodnika. S pravom ili ne, oni koji su tužili
dobili su novac. Veliko hvala svima onima koji nisu podnosili tužbu ili su je povukli. Presuda koja
je vrlo diskutabilna ozbiljno je ugrozila funkcionisanje sistema bolničke zdravstvene zaštite.
Racionalnim poslovanjem, ali i velikim razumevanjem naših dobavljača, ovaj težak finansijski
udar smo premostili.
 Prošla godina bila je izborna. S obzirom da se nalazim na čelu jedne političke stranke u
Prokuplju, od strane konkurenata bilo je puno neargumentovanih, često neukusnih napada na
moju ličnost, na moje saradnike i uopšte na instituciju bolnice. Doživeli smo da se o nama s
uvažavanjem priča van Prokuplja, da nam se odaje priznanje za postignute rezultate, a da smo
u čaršijskim pričama koje su proizvodili zli ljudi iz našeg okruženja bili predstavljani kao opasni
negativci. Lično sam te ljude ignorisao, ali ovog puta moram "pohvaliti" izuzetnu maštovitu
destruktivnost koja bi možda mogla da bude korisna ako bi je usmerili na pisanje priča iz oblasti
naučne fantastike.
 Da napravimo osvrt na urađeno u prošloj godini, po hronologiji...       Uveli smo video nadzor u
Bolnici i time značajno prevenirali vandalizme i uništavanje materijalnih dobara.
 Pušten je u rad novi šesnaestoslajsni CT skener vredan 50 miliona dinara. Aparat je svečano
pustio u rad tadašnji Ministar zdravlja Zoran Stanković. Praksa je pokazala da su dijagnostičke
mogućnosti, kao i propusna moć pacijenata povećani.
 Prokupačko porodilište dobilo je novi inkubator u okviru akcije Fonda B92 "Bitka za bebe".
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Akcija je tokom godine proširena nabavkom reanimacionog stola, nabavkom lampe za
fototerapiju, te potpunom klimatizacijom Ginekologije i Porodilišta.
 Počeli smo sa radom na novom digitalnom mamografu koji smo dobili iz donacije EU.
 Izvršena je rekonstrukcija odeljenja Hirurgije.
 Završen je proces razdvajanja Zdravstvenog centra "Toplica" Prokuplje, te je formirana Opšta
bolnica koja je voljom građana koji su učestvovali u anketi nazvana po velikom čoveku i
dobrotvoru ovoga kraja "Dr Aleksa Savić". 
 Završeni su građevinski radovi na Crkvi "Svetih vrači", čiji su temelji osveštani. Izrađen je
mozaik sa likovima svetaca Kozme i Damjana i postavljen u luneti iznad portala Crkve.
 Rekonstruisali smo Rendgen službu.
 Na kardiologiji je nabavljena nova oprema za izvođenje testa opterećenja, kao i novi holter
EKG.
 Instaliran je novi Rendgen aparat, donacija NR Kine.
 Osposobljen je lift na Hirurgiji i trajno rešen problem loše elektronike ugradnjom novih
mehaničkih vrata lifta.
 Imali smo čast i privilegiju da Bolnicu poseti Preosvećeni Episkop niški Gospodin dr Jovan.
Tom prilikom svi lekari naše Bolnice dobili su na poklon knjige Episkopa Jovana.
 Rekonstruisano je odeljenje Psihijatrije.
 Nabavljeno je i ugrađeno mnogo klima uređaja, te je najveći deo Bolnice klimatizovan.
 Rekonstruisana je vodovodna mreža i izgrađena nova hidrantna mreža. Smanjena je potrošnja
vode i ispunjeni su bezbednosni uslovi protivpožarne zaštite.
 Napravili smo igraonicu za decu na terasi Pedijatrije.
 Uredili smo i ogradili stepenište na ulazu Pedijatrije.
 Nabavili smo najsavremeniji ultrazvučni aparat, koji omogućava vrhunsku dijagnostiku.
 Postavljena je gromobranska instalacija na zgradi Pedijatrije.
 Okrpljene su rupe asfaltom po bolničkom krugu.
 Zamenjeni su oluci na zgradi Uprave, saniran je krov, a kancelarije su potpuno sređene.
 Počeli smo rekonstrukciju Transfuzije.
 Posle svega mogu da konstatujem da je za nama vrlo teška godina koja nam je donela mnogo
izazova i mnogo problema. Čini mi se da smo bili na visini zadatka, da smo sve krizne situacije
uspešno prevazišli i da smo čak uspeli značajno da unapredimo kvalitet zdravstvene zaštite, pre
svega u delu smeštajnih uslova kao i osavremenjivanjem dijagnostike.
 Ako je tačna ona narodna, što te ne uništi to te i ojača, posle svih problema koje smo imali
prošle godine, svi mi zajedno iskusniji i jači krećemo u susret srećnoj 2013. godini. To vam,
dragi moji, od srca želim.
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